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Abstract (en)
In the case of a transformer having a screen (S) between individual windings (w1, w2), at least one of the individual windings (w2) is formed from
conductor tracks (b1, b2, ...) in a plurality of layers of a multilayer board (ML). These conductor tracks (b1, b2, ...) can optionally be connected
together, to form different overall windings, via conductor links (D). By means of this design, a transformer can be used for a wide range of
applications without costly storage and different quality tests being required. The growth of cracks is effectively suppressed by integration of the
screen (S) in the multilayer board (ML). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Übertrager mit einer Schirmung (S) zwischen Einzelwicklungen (w1, w2) wird mindestens eine der Einzelwicklungen (w2) aus
Leiterbahnen (b1, b2, ...) in mehreren Lagen einer Multilayer (ML) gebildet. Über Leiterbrücken (D) lassen sich diese Leiterbahnen (b1, b2, ...)
wahlweise zu unterschiedlichen Gesamtwicklungen zusammenschalten. Durch diese Ausbildung läßt sich ein Übertrager für einen großen
Anwendungsbereich verwenden, ohne daß eine aufwendige Lagerhaltung und unterschiedliche Qualitätstests erforderlich sind. Durch Integration der
Schirmung (S) in die Multilayer (ML) wird Rißwachstum wirksam unterdrückt. <IMAGE>
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